



**PROVINCE DE QUÉBEC
VILLAGE DE SENNEVILLE**

AVIS PUBLIC

**ADOPTION DU BUDGET 2016
ET DU PROGRAMME TRIENNAL
D'IMMOBILISATIONS**

Soyez avisé qu'une séance spéciale aura lieu le lundi 21 décembre 2015 à 18h30 pour l'adoption du budget municipal 2016 et du programme triennal d'immobilisations 2016, 2017 et 2018.

Lors de cette séance, les délibérations du conseil et la période de questions porteront exclusivement sur ces items.

Cette séance se tiendra à la salle principale du centre communautaire George-McLeish au 20 avenue Morningside.

DONNÉ ce 29 octobre 2015.

PUBLIC NOTICE

**ADOPTION OF THE 2016 BUDGET
AND THE THREE-YEAR PROGRAM
OF CAPITAL EXPENDITURES**

Be advised that a special council sitting will be held on Monday December 21, 2015 at 6:30 p.m. for the adoption of the 2016 municipal budget and the 2016, 2017 and 2018 three-year capital expenditures program.

During this meeting, Council deliberations and question period will deal exclusively with these items.

The sitting will take place in the main room of the George-McLeish Community Centre, 20 Morningside Avenue.

GIVEN this October 29, 2015.

Joanne Bouclin
Greffière / Town Clerk